
Van: Wim ter Keurs [mailto:wjkeurs@gmail.com]  

Verzonden: donderdag 29 december 2016 13:17 

Aan: GriffieWS 
Onderwerp: bericht voor de heer Ruiter n.a.v. diens uitnodiging aan alle bewoners en ondernemers 

in de Dobbewijk 
 

 

Geacht raadslid! 

Hierbij treft u onze reactie aan op de uitnodiging van Avalex (mede namens de gemeente 

Voorschoten) aan alle bewoners en ondernemers in de Dobbewijk voor een informatie-/inloopavond 

over de plannen voor een �duurzaamheidscentrum� in de Dobbewijk op 17 januari as. in het Cultureel 

Centrum in Voorschoten. 

Het zij ons kortheidshalve vergund u nar het e-mailbericht hieronder en hierbij gevoegde brief te 

verwijzen. 

Intussen wensen wij u een goede jaarwisseling en een goed begin van 2017! 

Met vriendelijke groet, 

Wim ter Keurs 

Van: Wim ter Keurs [mailto:wjkeurs@gmail.com]  

Verzonden: donderdag 29 december 2016 13:01 

Aan: info@avalex.nl 

CC: rknijnenburg@werkorganisatieduivenvoorde.nl; 

burgemeester@wassenaar.nl; hhorlings@middendelfland.nl; 

stadhuis@rijswijk.nl; nicoledierdorp@rijswijk.nl; ahekker@delft.nl; 

FJ.Kist@leidschendam-voorburg.nl; bestuurssecretariaat@pijnacker-

nootdorp.nl; b.minderhoud@pijnacker-nootdorp.nl; 

cchotoe@werkorganisatieduivenvoorde.nl; lharpe@delft.nl; 

pf.rozenberg@leidschendam-voorburg.nl; j.vanstaalduinen@pijnacker-

nootdorp.nl; ronaldvandermeij@rijswijk.nl; f.vankuppeveld@pijnacker-

nootdorp.nl; gemeente@middendelfland.nl; anschout@kabelfoon.nl 

Onderwerp: bericht voor de heer Ruiter n.a.v. diens uitnodiging aan alle 

bewoners en ondernemers in de Dobbewijk 

Urgentie: Hoog 

Geachte Heer Ruiter! 

Hierbij treft u onze reactie aan op uw uitnodiging aan alle bewoners en 

ondernemers in de Dobbewijk voor een informatie-/inloopavond over de 

plannen voor een �duurzaamheidscentrum� in de Dobbewijk op 17 januari as. 

in het Cultureel Centrum in Voorschoten. 

In het kort komt onze reactie erop neer, 

· dat wij om verschillende redenen grote bezwaren hebben tegen de 

opzet van deze �inloopavond� en 

· dat wij u adviseren een opzet te kiezen waarbij vertegenwoordigers van 

Avalex en de gemeente Voorschoten op een normale tijd in één zaal 

achter één tafel met vragen en opmerkingen vanuit de zaal bestookt 

kunnen worden. 

Voor het overige zij het ons kortheidshalve vergund u naar hierbij gevoegde 

reactie te verwijzen. 

Met vriendelijke groet, 

Wim ter Keurs 

 



 

 

De bewoners van Papelaan-West 156-168,      Wim ter Keurs, 

p.a. Petra van der Hoeven,        Donklaan 23, 

Papelaan-West 158,         2254 AA Voorschoten. 

2254 AJ Voorschoten.         E-mail: wjkeurs@gmail.com 

E-mail: pvdhoeven@xs4all.nl 

 

Voorschoten, donderdag 29 december 2016. 

 

Aan de projectleider �Duurzaamheidscentrum� Avalex, Ælse Ruiter, Avalex, 

Postbus 16428, 2500 BK Den Haag. 

 

Betreft: uw uitnodiging mede namens de gemeente Voorschoten voor een informatiebijeenkomst over �de 

plannen voor het Duurzaamheidscentrum� op dinsdag 17 januari as. tussen 17.00 en 20.00 u. in het 

Cultureel Centrum 

 

Geachte Heer Ruiter! 

Uw uitnodiging heeft ons verbaasd door het misleidende karakter en de onmiskenbare arrogantie ervan. Zo hebt u 

het in uw uitnodiging bijvoorbeeld over �de mogelijke komst van een duurzaamheidscentrum op het bedrijventerrein 

in de Dobbewijk� (vetgedrukte van ons). Het afvalbrengstation is echter vlak achter de woningen aan de Papelaan-

West gepland. Door juist die informatie weg te laten misleidt u de bewoners en de ondernemers in de Dobbewijk 

natuurlijk niet; anderen waarschijnlijk wel (bestuurders in uw eigen kring bijvoorbeeld). Zoals u ons aanvankelijk ook 

wist te misleiden met de term �duurzaamheidscentrum�; dat overkomt ons nu echter niet meer. 

Door de �inloopavond� te plannen van laat in de middag (als de mensen nog op hun werk zijn of onderweg naar huis) 

tot vroeg in de avond (als de mensen net gegeten hebben en jonge gezinnen hun kinderen naar bed brengen) 

voorkomt u inderdaad dat u in discussie moet met een boze zaal die niets van uw plannen moet hebben. Op een 

�inloopavond� hoeft u zich immers niet tegenover een boze zaal te verantwoorden, maar dat was wellicht ook niet 

uw bedoeling. 

Ons is verder een raadsel wie Avalex en de gemeente Voorschoten denken te kunnen misleiden met de mededeling 

in uw uitnodiging, dat �de gemeente (�) in de ernaast gelegen zaal antwoord (zal) geven op uw overige vragen�. 

Waarom in de zaal ernaast? Avalex en de gemeente Voorschoten trekken immers al een flink aantal maanden samen 

op. Beide partijen waren mede-opdrachtgever van het locatieonderzoek, waaruit zou zijn gebleken dat de Dobbewijk 

�de meest geschikte locatie� is voor een afvalbrengstation. En op 24 mei jl. hebben B&W van Voorschoten besloten 

�� 10.000 bij te dragen aan een betaalde optie op een locatie voor een duurzaamheidscentrum in de Dobbewijk�. 

Voor welke bedrijven in de Dobbewijk heeft het college dat nog meer gedaan? Deze uitzonderlijke samenwerking 

valt werkelijk niet uit te poetsen door tijdens de �inloopavond� in aparte zaaltjes te gaan zitten. 

Kortom: wij hebben om verschillende redenen grote bezwaren tegen de opzet van deze �inloopavond� en adviseren 

u een opzet te kiezen waarbij vertegenwoordigers van Avalex en de gemeente Voorschoten op een normale tijd in 

één zaal achter één tafel met vragen en opmerkingen vanuit de zaal bestookt kunnen worden. 

Welke opzet u echter ook kiest: het zal u niet verbazen dat u hoe dan ook met protesten uit onze kring 

geconfronteerd zult worden. Het blijft immers buitengewoon cynisch, dat u uw plannen voor een afvalbrengstation 

vlak bij onze woningen - tegen alle verzet in - gewoon doorzet en dat u het afvalbrengstation in Leidschendam-

Voorburg juist sluit, omdat de gemeente daar woningen wil bouwen. 

Met vriendelijke groet, 

 

Petra van der Hoeven
1
          Wim ter Keurs

1
 

 

CC de gemeenteraden van Voorschoten, Leidschendam-Voorburg en Wassenaar; 

het algemeen en dagelijks bestuur van Avalex (Postbus 16428, 2500 BK Den Haag); 

de Commissie Bezwaarschriften van de gemeente Voorschoten; 

                                                           
1
 Ondergetekenden hebben de gemeente tien jaar lang (van 2003 tot en met 2013) samen met ondernemers uit de Dobbewijk 

geadviseerd over de totstandkoming van het Bestemmingsplan Dobbewijk. 


